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Abstract (en)
[origin: WO8805007A1] The device for dropping floating security equipment is fixed to a material such as a ship and comprises a support on which
is secured a moving member which moves under the effect of hydrostatic pressure, said member acting on a lock by means of which the security
equipment is normally trimmed, the device being characterized in that the movable member (10) is comprised of a flexible pocket face.

Abstract (fr)
Dispositif de largage d'équipement de sécurité flottant, ce dispositif se fixant sur un matériel tel qu'un navire et comprenant un support sur lequel est
fixé un organe mobile sous l'effet de la pression hydrostatique, cet organe agissant sur un verrou par lequel est normalement arrimé l'équipement de
sécurité, caractérisé en ce que l'organe mobile (10) est constitué par une face d'une poche souple.
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